

HARI MINGGU 5 JANUARI 2025		
PENGUCAPCARA	The Revd Ron Bunchol	
PENGKHUTBAH	The Revd Lawrence Wah Onn	
PERJANJIAN LAMA	Yesaya 60:1-6	Sdri Helen Jungkin
PERJANJIAN BARU	Efesus 3:1-12	Sdr Stevenson Daniel
INJIL	Matius 2:1-12	Reader Gabriel Henry
PENDOA SYAFAAT	Sdr Larry Nitul	

KEAHLIAN GEREJA

Sekiranya anda dipanggil Tuhan untuk bersama-sama merealisasikan **VISI** dan **MISI** Gereja kita, anda digalakkan untuk bertemu dengan mana-mana ahli-ahli **TIM PASTORAL** untuk mendapat maklumat lanjut.




Untuk menjadi **AHLI BERDAFTAR GEREJA**, sila isi **BORANG PENDAFTARAN** yang boleh didapati daripada para penyambut tetamu. **Menjadi ahli Gereja adalah sangat penting untuk semua orang Kristian.**

PEMBERIAN KEPADA DANA-DANA GEREJA

Sekiranya anda dipanggil Tuhan untuk memberi dengan murah hati kepada mana-mana dana-dana Gereja kita, anda boleh melakukannya secara tunai atau cek melalui sampul surat yang tersedia, menggunakan kod-kod QR di bawah atau atas talian ke akaun bank Gereja kita seperti yang tertera di bawah. Tuhan kita bersuka cita dengan sesiapa yang memberi dengan murah hati.

TABUAN JAYA ANGLICAN CHURCH

No. 262, Lorong Song 1, Tabuan Heights, 93350 Kuching, Sarawak, MALAYSIA.
 Tel: 082-369333 / 504372 Tel. Bimbit: 013-8383436 Emel: office@tjac.org.my
 Laman web: www.tjac.org.my Facebook: tjackuching Instagram: tabuanjayaanglican
 Vicar: The Revd Richard Chang Paderi: The Revd. Lawrence Wah Onn, The Revd Ron Bunchol
 Sub-Deacon: Helen Chan, John Cheong, Irvin Lim, Gabriel Henry, Frank Jitab, Yap Min Su

			
			
Dana Bangunan Gereja	Dana Misi	Pemberian Hari Minggu	Persepuluhan
AKAUN BANK DANA AM GEREJA Public Bank 3207398133 Sila hantar slip bank ke Pejabat Gereja melalui WhatsApp di 013-8383436 dan nyatakan tujuan transaksi itu.			

DIOCESE OF KUCHING



TABUAN JAYA
 ANGLICAN CHURCH



VISI

MENJANGKAUI untuk KRISTUS seluas-luasnya bermula daripada Tabuan Jaya

MISI

Membina satu KOMUNITI KRISTIAN yang MENGASIHI dan MENGENALI KRISTUS dan berusaha untuk MEMBERITAKAN DIA kepada ORANG LAIN

TEMA 2024

TETAP DIDALAM KRISTUS (YOHANES 15: 5b, 7-8)

PUTIH	MINGGU YANG PERTAMA SELEPAS KRISMAS	29 DISEMBER 2024
PENGUCAPCARA	The Revd Lawrence Wah Onn	
PENGKHUTBAH	The Revd Ron Bunchol	
PERJANJIAN LAMA	1 Samuel 2: 18-20, 26	Sdri Flora Jantan
PERJANJIAN BARU	Kolose 3: 12-17	Sdri Esther Hannah
INJIL	Lukas 2:41-52	Reader Gabriel Henry
PENDOA SYAFAAT	Sdr Andrew Sidney	

DOA RINGKAS HARI INI

Allah yang Mahakuasa, yang telah mencipta kami untuk menyerupai Mu, dan lebih dari itu untuk memperbaharui kehidupan kami melalui Anak-Mu Yesus Kristus: Sebab Dia telah menjadi manusia seperti kami, bantuilah kami untuk hidup seperti Dia; Dia yang hidup dan memerintah dengan Mu, di dalam kesatuan Roh Kudus, Allah yang Tunggal, sekarang dan selama-lamanya. Amin.

DOA SELEPAS PERJAMUAN

Bapa surgawi, Anak-Mu sudah menjadi manusia, dan tinggal di rumah di Nasaret: bantuilah Eklisia-Mu supaya ianya dapat hidup seperti satu keluarga, yang bersatu dalam kasih dan kesetiaan, dan di akhirat, membawa kami ke kediaman kami di syurga; melalui Yesus Kristus Tuhan kami. Amin.

SELAMAT DATANG KE GEREJA ANGLIKAN TABUAN JAYA

Selamat datang kepada semua yang bersama kita menyembah Tuhan hari ini, lebih-lebih lagi bagi mereka yang datang buat pertama kali.

KEBAKTIAN TAHUN BARU

1 Januari 2025 (Rabu) Kebaktian Tahun Baru: 9:00 pagi. (Gabungan)

DANA UNTUK GUBAHAN BUNGA

Jika anda ingin menyumbang, sila masuk ke sumbangan anda dalam peti yang disediakan. Terima kasih.

KELAS PEMBAPTISAN DAN PENETAPAN 2025

Mereka yang akan dibaptis dan ditetapkan pada tahun 2025, sila serahkan borang yang telah lengkap ke pejabat berserta dengan

1. Salinan Kad Pengenalan
2. Salinan Surat Beranak
3. Salinan Sijil Pembaptisan (jika ada)

Ambil borang yang diperlukan dari Kaunter penyambut tetamu dan serahkan kembali ke pejabat

BAPTISME BAYI

Dimaklumkan, Baptisme Bayi boleh dilakukan pada hari Sabtu yang ke-4 dalam setiap bulan. Sila isi borang dan serah balik ke pejabat.

NOTA KHUTBAH